
 

 

Bestyrelsesmøde i Roskilde civile Hundeførerforening 

 

 

1. Valg af dirigent. 

Stig. 

 

2. Meddelelser fra Foreningen. 

Bent deltager i landsforeningsmøde. Der er forslag til vedtægtsændringer. Bent får mandat til at træffe 

beslutning da indkaldelse umiddelbart ikke giver information om hvori vedtægtsændringerne består. 

 

3. Meddelelser fra Kredsen 

Ny DogCouch kode til medlemmerne. Der er kommet ny formand; Christine Rye. Roskilde har modtaget 

10.000,- til DM i Nordisk. 

 

4. Meddelelser fra udvalg 

Trænerudvalget: Anne overtager formandsposten mens Anja er sygemeldt. Charlotte træder ud af 

udvalget. 

Klubhusudvalget: Oprydningsdag d. 23.3. fra 13:00 -15:00. Der er en opgave om at sætte hegn op som 

godt kan gøres af holdene på deres træningsdag. 

Der er indkøbt lægter til ramper for græsslåningsmaskinen. Der skal sættes hylder op i skuret. Huset skal 

også ryddes op. 

Aktivitetsudvalg: Udvalget skal forsøges udvidet så flere kan byde ind med aktiviteter. Kommunikationen 

omkring diverse aktiviteter skal spredes på flere kanaler.   

Konkurrenceudvalg: DM i Nordisk forberedelser kører godt. Der er kommet mange sponsorgaver.  

Rally konkurrence d. 27.-28.4. Det er under forberedelse. Der ser ud til at være hjælpere nok.  

Næsedag for B-hunde er d. 28. september.  

Klubmesterskab d. 2. – 3. November. 

Deltagere: Anne Galberg Larsen, Bent Hjartdal Jensen, Anne Christensen, Lene Larsen og 
Michael Rohde Jensen, Bodil Theilade, Steen Frølund, Bodil Walmod-Larsen, 
Stig Jensen 

 

Fraværende: Ingen. 

Sted: Klubhuset, Darupvej 62 

Dato og tid: 13. marts 2023. Kl. 18:00 

Emne: Ordinært bestyrelsesmøde 

Referent: Anne Christensen 

Agenda punkter: 1. Valg af dirigent. 

2. Meddelelser fra Foreningen. 

3. Meddelelser fra Kredsen 

4. Meddelelser fra udvalg 

5. Oprydning til Nordisk og opsætning af hylder. 

6. Indkøb af pæleborsmaskine 

7. Evt. 

8. Næste møde 

 



 

 

 

5. Oprydning til Nordisk og opsætning af hylder 

Invitation bliver lagt ud og tilsendt medlemmer. 

6. Indkøb af pæleborsmaskine 

Godkendt. 

7. Evt. 

Steen undersøger omkostninger til wifi i klubhuset. 

Der er bevilliget en opvaskemaskine. Alt plast engangsservice udfases. 

8. Næste møde 

Torsdag d. 13. juni kl. 18:00 

 

 

 


